

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT4301450

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT	
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME	
CONVEYING PARTY DATA		
	Name	Execution Date
	HELIMA FENSTERPROFIL GMBH	01/04/2016
RECEIVING PARTY DATA		
Name:	HELIMA GMBH	
Street Address:	AM DECKERSHAEUSCHEN 62	
City:	WUPPERTAL	
State/Country:	GERMANY	
Postal Code:	42111	
PROPERTY NUMBERS Total: 2		
Property Type	Number	
Patent Number:	8484912	
Patent Number:	8407952	
CORRESPONDENCE DATA		
Fax Number:	(516)365-9805	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>		
Phone:	516-365-9802	
Email:	fdorchak@collardroe.com	
Correspondent Name:	FREDERICK J. DORCHAK, ESQ.	
Address Line 1:	1077 NORTHERN BOULEVARD	
Address Line 4:	ROSLYN, NEW YORK 11576	
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	ENGELMEYER-2 AND 3	
NAME OF SUBMITTER:	FREDERICK J. DORCHAK	
SIGNATURE:	/Frederick J. Dorchak/	
DATE SIGNED:	03/03/2017	
Total Attachments: 3		
source=A4#page1.tif		
source=A4#page2.tif		
source=A4#page3.tif		

No of entry	a) Company name b) Registered office, place of business, domestic business address, authorized recipient, branch establishments c) Object of the enterprise	Nominal or share capital	a) General arrangements for representation b) Board of management, governing body, managing directors, general partners, managers, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procura	a) Legal form, inception, articles of association or company agreement b) Other elements of legal constitution	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) REELIMA GmbH b) Wuppertal Business address: Deckerstrasse 62, 42111 Wuppertal c) is trade in and production of products that are primarily required in the construction of windows, buildings and structural facades, as well as trade in and production of products for related applications	EUR 30.000,00	a) If only one manager is appointed, he represents the company on his own. If several managers are appointed, the company is represented by two managers or by one manager together with a procura holder. b) Manager: Fahnenbach, Dr. Patrick, Germering, b. 12/23/1970 authorized to represent the company on his own with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with himself in his own name or as representative of a third party. Appointed as manager: Decker, Sabine Michaela, Augsburg, b. 12/11/1965 authorized to represent the company on her own with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with herself in her own name or as representative of a third party.		a) <i>Gesellschaft mit beschränkter Haftung</i> (company with limited liability) Bylaws dated 09/02/2015 as amended on 10/05/2015 The general meeting of shareholders of 10/05/2015 also resolved upon the amendment of article 2 of the bylaws (registered office location) and in so doing upon the transfer of the registered office location from Munich (formerly Munich District Court HRB 221119) to Wuppertal. Article 3 (Object of the enterprise) was also amended and the bylaws were reissued in full. Furthermore, the general meeting of shareholders of 11/18/2015 resolved upon the amendment of article 1 of the bylaws (Name).	a) 01/04/2016 Korf
2			b) Appointed as manager: Starke, Sven Klaus, Dresden, b. 08/24/1974 authorized to represent the company on his own.			a) 03/29/2016 Branne
3			b) No longer manager: Fahnenbach, Dr. Patrick, Germering, b. 12/23/1970			a) 09/27/2016 Schweda

Abruf vom 21.02.2017 11:33

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorganen, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnisse	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) HELIMA GmbH b) Wuppertal Geschäftsanschrift: <u>Deckerhölschen 63, 42111 Wuppertal</u> c) Ist der Handel mit und die Produktion von Produkten, die vorwiegend im Fenster-, Gebäude- und Fassadenbau benötigt werden, sowie der Handel mit und die Produktion von Produkten für arvenwandte Anwendungen.	30.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Geschäftsführer: <u>Dr. Fabianbach, Patrick, Germering, *23.12.1970</u> <u>einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u> <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Decker, Sabine Michaela, Aupsburn,</u> <u>*11.12.1965</u> <u>einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u>		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 02.09.2015 mit Änderung vom 05.10.2015 Die Gesellschaftsversammlung vom 05.10.2015 hat außerdem die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 (Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von Mündeln (bisher Amtsgericht München HRB 221118) nach Wuppertal beschlossen. Desweiteren wurde § 3 (Gegenstand des Unternehmens), geändert und der Gesellschaftsvertrag vollständig neu gefasst. Weiterhin wurde durch die Gesellschaftsversammlung vom 18.11.2015 der Gesellschaftsvertrag in § 1 (Firma) geändert.	a) 04.01.2016 Kard
2			b) <u>Bestellt als</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Starke, Sven Klaus, Dresden, *24.08.1974</u> <u>einzelvertretungsberechtigt.</u>			a) 28.03.2016 Braune
3			b) <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Dr. Fabianbach, Patrick, Germering, *23.12.1970</u>			a) 27.08.2016 Schwede
4			b) <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u>			a) 12.12.2016 Schwede

PATENT

REEL: 041885 FRAME: 0210

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftender Gesellschafter, Geschäftsfiliale, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Decker, Sabine Michaels, Auszub., *11.12.1955 Nach Ergänzung der Vertretungsbefugnis: Geschäftsführer: Starka, Sven Klaus, Dresden, *24.08.1974 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			
5	b) Bezeichnung von Amts wegen zur Geschäftsanschrift: Am Deckershäuschen 62, 42111 Wuppertal					a) 09.02.2017 Ersure